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Interpelláció

a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat polgármesteréhez és jegyzőjéhez 
az Önkormányzat képviselő testületének 2025. február 13-i ülésére

a 2024. évi költségvetési képviselői keretem felhasználása tárgyában, 
avagy miért maradt el a Zöldike Egyesület támogatása?

Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Jegyző Úr!

Az Önkormányzat 2024. évi költségvetésének elfogadásával minden képviselőnek lehetősége nyílt arra, hogy 
megjelöljön olyan célt, amely a kerületben élőket szolgálja, és amelynek a megvalósításához az Önkormányzat 
fedezetet biztosít 1.250.000 Ft értékig. A tavalyi évben - több fideszes képviselőhöz hasonlóan - úgy döntöttem, 
hogy egy, az I. kerületben működő egyesület támogatását tenném lehetővé a keretem biztosításával. A Zöldike 
Egyesületet választottam, előzetesen megegyeztem velük, erről a hivatalt tájékoztattam.

Az Egyesület a támogatási kérelmet 2024. szeptember 6-án benyújtotta. Az Önkormányzat a kérelmet befogadta, 
a támogatásról a Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság 2024. szeptember 23-i ülésén döntött, 
egyhangúlag támogatta a kérelmet, és felhatalmazta a polgármestert a szerződés aláírására 2024. november 30-i 
határidővel.

A Zöldike Egyesület tájékoztatott arról, hogy az Egyesület elnöke 2024. december 3-án, e-papíron benyújtott 
levelében megkereste Polgármester Urat és Jegyző Urat és az iránt érdeklődött, mi az oka annak, hogy nem született 
meg a szerződés, illetve mikorra várható az aláírása. Tudomásom szerint a kérdéseire mindezidáig nem kapott 
választ.

Az önkormányzati képviselők jogállása alapján egy önkormányzat képviselőit azonos jogok illetik meg. Nem értem, 
hogyan történhetett meg, hogy más pártállású képviselők rendelkezhettek a képviselői keretük felhasználásáról, az 
én képviselői keretemre vonatkozó kérelmemre alapuló döntés viszont nem lett végrehajtva. Őszintén remélem, 
hogy nem politikai alapú diszkriminációról van szó!

Az önkormányzati határozat végre nem hajtása felveti a mulasztásos jogsértés és a fegyelmi vétség gyanúját is.

A fentiek miatt az alábbi kérdéseimre várom a választ Polgármester Úrtól és Jegyző Úrtól:

1. A 2024. szeptember 23-i NOKS Bizottság ülésén, Fazekas Csilla képviselő asszony által említett 
összeférhetetlenségi kérdés ügyében megtörtént-e az összeférhetetlenség vizsgálata?

2. Ha nem, miért nem? Ha igen, mi a vizsgálat eredménye, erről miért nem tájékoztatták a Zöldike 
Egyesületet és engem?

3. Ha nincs összeférhetetlenség, miért nem történt meg a szerződés aláírása és a támogatás folyósítása?
4. Milyen határidővel, milyen intézkedéseket fog tenni Polgármester Úr és Jegyző Úr, hogy az Önkormányzat 

biztosítsa, hogy a többi képviselőhöz hasonlóan, az általam javasolt célra fordítsák a képviselői keret 2024. 
évre vonatkozó részét?

Várom válaszaikat!

Budapest, 2025. február 10.
Dr. Kun János 

képviselő


